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Omgevingsdialoog 

 Bewoner 1 

Op 11 Januari 2022 heeft er een gesprek plaatsgevonden met bewoners waarbij wij ons plan hebben 

voorgelegd. Er was in eerste instantie een vrees bij bewoner 1 dat er appartementen zouden komen 

met mogelijk buitenlandse werknemers. In het gesprek is uitgelegd dat wij als initiatiefnemers er een 

woning van willen maken voor ons zelf en niemand anders. Daar stonden ze positief tegenover met 

als wens dat er geen hoogbouw ruimtes ingericht zouden worden aan de rechterkant van het 

gebouw. Dit omdat ze het eerlijk gezegd niet zo prettig zouden vinden als je vanuit die ruimtes, door 

het raam bij hun in de tuin en op de stoep achter het huis zou kijken.  

Wij hebben uitgelegd dat de hoogte van het gebouw het eigenlijk niet toelaat om 2 verdiepingen te 

maken en dat de plannen op dit moment zijn om aan die kant de keuken, slaapkamer en badkamer 

te plaatsen. Dit zullen ruimtes zijn zonder dubbele verdieping met geen raam hoog in de muur met 

zicht op de tuin van bewoner 1. De enigste kleine zorg die ze hadden is daarmee weg. Voor de rest 

vinden ze het een mooi project en wensen ze ons veel succes.  

 Bewoner 2 

Op 15 Januari 2022 heeft er een gesprek plaatsgevonden met Bewoner 2. Bewoner 2 vindt het een 

mooi plan en hoopt voor ons dat, zo snel en probleemloos mogelijk onze plannen gerealiseerd 

kunnen worden. Ze hebben verder geen op- of aanmerkingen op het plan. Enkel als de bewoner van 

nummer 75 gedachtes of plannen heeft over een afscheiding tussen perceel nummer 73 dan zouden 

ze graag samen bekijken wat voor afscheiding er gemaakt kan worden voor beiden naar wens.  

 Bewoner 3 

Op 13 Januari 2022 heeft er een gesprek plaatsgevonden met Bewoner 3. Bewoner 3 vindt het een 

mooi plan en hoopt dat we het snel en zonder al te veel problemen geregeld kunnen krijgen met de 

gemeente. Ze vindt het fijn dat er wat groenigheid aan de voorkant komt en dat bij mogelijke 

bedrijvigheid op nummer 75, de parkeerplaatsen aan de achterkant van het pand zijn. Ze wenst ons 

veel succes.  

 Bewoner 4 

Op 8 Januari 2022 heeft er een gesprek plaatsgevonden met Bewoner 4. Bewoner 4 wenst ons veel 

succes en hoopt dat we er iets moois van maken. Samen met hem is de tekening bekeken en hij vindt 

het verder allemaal prima en een mooie nieuwe inrichting van het perceel en de gebouwen.  

 Bewoner 5 

In September van 2021 en op 17 Januari 2022 hebben wij als initiatiefnemers met de eigenaar van dit 

bedrijf / pand gesproken en hij vindt het een mooi plan. Ze hoopten dat het en mooi gebouw ging 

worden met ook zeker wat groenigheid aan de voorkant. Daarnaast was voor hun het 

allerbelangrijkste dat ze een goede band hadden met de buren en dus ook met de mogelijk 

toekomstige buren. Ze wensten ons daarom veel succes en als wij hun over de voortgang op de 

hoogte zouden willen houden dan zouden ze dat zeer op prijs stellen. Daarnaast kunnen wij altijd bij 

hun binnen lopen als wij vragen hebben of als zij iets voor ons zouden kunnen doen.  

  



 Bewoner 6 

In September van 2021 hebben wij als initiatiefnemers met de eigenaar van dit bedrijf / pand 

gesproken en onze plannen uitgelegd. De reactie van de eigenaar was: heel veel succes ermee, ik 

werk hier alleen en ik huur een gedeelte van dit pand. De inwoner van 54B is de eigenaar en ik huur 

54B van hem. Wat er met het pand aan de overkant gebeurd (niet verkeerd bedoeld) maar dat zal mij 

een worst wezen. Ik hoop dat je alles geregeld krijgt met de gemeente, er iets moois van maakt en bij 

deze succes daarmee. 

 Bewoner 7 

Op 13 Januari 2022 heeft er een gesprek plaatsgevonden met Bewoner 7. Bewonder 7 vindt het mooi 

dat er mensen komen te wonen en dat er geen industrie meer komt. Hij vindt het een mooi plan, 

heeft verder geen wensen of opmerkingen en wenst ons veel succes. Hij hoopt dat het snel geregeld 

kan worden.  

 


